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PRO Distriktet Jämtlands län 

 

Protokoll fört vid PRO Jämtlands läns distrikts HÖSTMÖTE 
Datum: 2023-10-31 
Tid: 10.00 – 13.40 
Plats: Totohallen Travet 
§§ 21 - 31 

 

 

§ 21 Mötet öppnas 

Ordförande Gertrud Nygren hälsar alla varmt välkomna. Vi pensionärer gör så att det 

finns mötesplatser för många människor. Vid Wångendagarna lämnades stor plats för 

medlemsvärvning och många goda idéer kom fram. I anslutning till det berättar Ger-

trud att hon vid kongressen föreslog att medlemsantalet ska räknas i förhållande till 

antal möjliga medlemmar inom det geografiska området. Detta har nu gett effekt! 

PRO Riks har anammat detta sätt att räkna. PRO Jämtland har tidigare legat på 5:e 

plats. Nu ligger vi 1:a med 24% medlemmar av tillgängliga 65-plussare. Övrig landet 

ligger på ca 10-12%. 

Stridsfrågorna framöver gäller pensionerna, tänderna samt kvaliteten inom vården. 

Hon tycker vi ska applådera alla KPR och RPR-are som gör ett bra arbete och uppma-

nar alla att hjälpa till så att så många som möjligt söker bostadstillägg. 

Med dessa ord förklarar hon höstmötet öppnat. 

 

§ 22  Beslut om kallelse skett stadgeenligt 

 Kallelse till höstmötet gick ut 2023-10-05. Handlingar skickades ut 2022-10-12. 

 Höstmötets deltagare anser sig kallade i stadgeenlig ordning. 

 

§ 23  Ombudsupprop 

Ombuden avprickas vid ankomst och listan utgör röstlängd. 56 deltagare varav 49 är 

röstberättigade. 

 

§ 24  Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkänns. Under punkt 10 rapporter kommer följande 

frågor att behandlas: valberedning, friskvård, RPR, medlemsredovisning, trippelskra-

pet, ABF samt studier. Kort rapport från Anitha Olofsson och Gertrud Nygren utifrån 

deras centrala uppdrag. 

Punkt 11 Övriga frågor stryks. 

 

§ 25 Val av justerare och rösträknare 

 Ann-Marie Salomonsson och Leif Åberg utses att justera dagens protokoll. 
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 § 26 Fastställande av verksamhetsplan 2024    

 Förslaget till verksamhetsplan gås igenom rubrikvis. 

 Höstmötet beslutar bifalla styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2024. 

 

§ 27  Fastställande av medlemsavgift för 2024 

 Höstmötet beslutar att medlemsavgiften till PRO-distriktet sak vara oförändrad, 35 

kronor. 

  

§ 28  Fastställande av budget 2024 

 Anitha Olofsson berättar att processen är lika år från år. Den startar med en budgetbe-

redning dit verksamhetsansvariga lämnar sina förslag till aktiviteter och budgetyr-

kande för dem. Sedan behandlas det samlade budgetförslaget i Au och styrelse. Nu 

överlämnas den till höstmötet för fastställande. 

 Anitha går igenom budgetförslaget vilket ger ett beräknat plusresultat på 250 kronor. 

 

Det nya bokföringsprogrammet som PRO Riks beslutat ska införas är inte färdigt 

ännu. Den enkät med olika alternativ som Riks skickade ut till distrikten har gett skif-

tande synpunkter. Frågan kommer att hanteras på mellankongressen 2024 men klart 

är att inga kostnader kommer att belasta distriktet under 2024. 

 

Höstmötet beslutar fastställa förslaget till budget för 2024. 

 

Tidigare fanns en intresseförening för Gysinge dit föreningarna betalade 2 kronor per 

medlem. När den upphörde uppmanades föreningarna att i stället betala dessa 2 kro-

nor till distriktets studiefond. En del föreningar gör det och andra inte. Meningen med 

studiefonden är att föreningarna ska kunna ta del av utbildningarna i distriktets regi. 

Anitha ber/uppmanar föreningarna att betala in 2 kronor per medlem. Det kan också 

bekosta en del av de studier som bedrivs vid Wångendagarna. 

Efter diskussion beslutar höstmötet att från och med 2024 fakturerar distriktet före-

ningarna med 2 kronor per medlem, baserat på medlemsantalet 2023-12-31 och endast 

på huvudmedlemmar (ej sekundärmedlemmar). 

 

§ 29  Val av ersättare i RPR 

 Valberedningens ordförande informerar om att det endast kommit in två nomine-

ringar till ersättare i RPR, med det är två starka namn. 

 Valberedningen föreslår att Gottfrid Jonsson från Funäsdalen väljs till ersättare i RPR. 

 Höstmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 

 Så snart protokollet är justerat skickas beslutet till Regionen.  
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§ 30 Rapporter 

- Valberdningen representeras vid mötet av Roland Johansson, Madelene Östlund 

samt Lisa Hansson.  

Vid årsmötet så är det 4 ordinarie ledamöter och två ersättare som ska väljas. 

Roland Johansson uppmanar föreningarna att nominera, de har inte varit så duk-

tiga på det tidigare år.  

- Leif Åberg informerar om att Pensionsmyndigheten kommer att besöka PRO 

Brunflo 30/11. Alla är välkomna. 

- Konsumentansvarig har genomfört ett informationstillfälle. 

- Friskvård. Gertrud Nygren gick ut med inbjudan om utbildning gällande boule-

regler. För få deltagare har anmält intresse så den ställs in. 

Ann-Marie Salomonsson efterlyser en mattcurling-matta som ska finnas någon-

stans i Östersund. Hon ber alla föreningar i stan att hjälpas åt att lokalisera den. 

- PRO Riks planerar en dansvecka. 

- RPR. Harriet Jorderud, som är vice ordförande i RPR, rapporterar om det år som 

de nya ledamöterna varit i gång. Det är nya tjänstemän och nya politiker så det har 

varit ett ”inkörningsår”. Det är 6 möten per år och för i år är det ett möte kvar, den 

30/11. Efter varje möte skriver hon ett referat som läggs in på distriktets hemsida. 

Ekonomin har varit det största diskussionsämnet men också demensfrågor och 

kognitiva frågor, patientsäkerhet samt vårdskador. Det är en bra samtalsnivå i 

gruppen. Det finns en lång lista på ärenden att ta upp i RPR men Harriet vill ha in 

fler frågor att ta upp. 

Eva Britt Björk tar upp frågan om mammografi. Kvinnor får undersökningen till 

och med 74 år men var 4:e kvinna som får bröstcancer är äldre än 74 år. Man måste 

be om remiss när man är över 74 år. 

Leif Åberg undrar varför man inte får betala sitt läkarbesök på hälsocentralen. Det 

måste bli dyrare att fakturera. 

- Studier: Eva Britt Björk har skickat ut enkät till alla föreningar med fråga om vad 

man vill ha för utbildning. Det har bara kommit in 10 svar. Det är bra om man ta-

lar om att man inte är i behov av någon utbildning. 

- Trippelskrapet. Majlis Ek har tillsammans med lotteriföreståndare genomfört ett 

antal lotterikonferenser. Jämtland ligger på 5:e plats i landet med antal sålda lotter. 

Lotteriet har som mål att distrikten ska sälja 2 lotter per medlem. Jämtland säljer 

2,33 lotter per medlem. Årets lotter ska redovisas i januari. Majlis säger till ledamö-

terna att man inte ska vara rädd för att ta hem lotter. Det är enkelt att lämna till-

baka osålda. Redovisningsblanketten kommer, om möjligt, att läggas ut på hemsi-

dan. 

Leif Åberg säger att i Brunflo säljer de 5 lotter för 100 kronor vilket medfört större 

försäljning. 
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Majlis säger att Funäsdalen och Bodum säljer flest lotter men tyvärr är det flera 

föreningar som inte säljer några lotter alls. 

 

Höstmötet ajourneras för lunch 11.30. 

Förhandlingarna återupptas 12.30. 

 

Ytterligare en justerare väljs under § 30 då Leif Åberg är tvungen att avvika från 

mötet. 

       Justerare nummer två blir Pia Edblad. 

 

- Medlemsutveckling. Ingrid Erixon informerar om att vi tappade medlemmar un-

der pandemin men att trenden nu har vänt. Hon påpekar att det är viktigt att 

värva medlemmar men också att det är viktigt att ta hand om dem vi har. 

- ABF. Gertrud Nygren sitter i styrelsen. Det är lite oroligt just nu.  

Ny ordförande ska väljas och man vill ha in nomineringar. ABF Jämtland kommer 

att få ca 1 miljon mindre i anslag och det kommer att få stora konsekvenser. Trots 

allt så är de positiva och tror att de kan ”ro det hela i land”.  

Harriet Jorderud menar att vi måste protestera högt mot regeringen om hur vi ser 

på minskningen till studieförbunden. 

Linda Rebane menar att fusket skedde i Stockholm och att de medel som skulle ha 

gått till de föreningarna kan fördelas på övriga föreningar. 

- Anitha Olofsson och Gertrud Nygren har centrala uppdrag och informerar om vad 

som är aktuellt inom deras områden. 

Anitha Olofsson är revisorsersättare. Det som är aktuellt nu är det nya bokförings-

programmet. Distrikten fick en enkät där de skulle välja vilken nivå av upphand-

ling de ville ha. Det har gett skiftande bud så det är långt ifrån klart. Inget kommer 

att hända under 2024. 

- Gertrud Nygren är ersättare i valberedningen. De har utarbetat ett nytt utbild-

ningsmaterial för valberedare. Det är bra att anpassa utbildningsmaterial utifrån 

nya förutsättningar. 

 

§ 31 Avslutning 

 Gertrud Nygren tackar för dagens möte och förklarar mötet avslutat. 

 

Efter avslutat höstmöte håller Folksam information om de försäkringar PRO-medlemmar 

kan ha via Folksam. 

Daniel Björklund är partneransvarig på Folksam och servar fackförbund och föreningar. 

De försäkringar som är aktuella är: 

Olycksfall 60+ 

Där ingår: Läkarvård, behandling och resor (schablon på 700 kr) 
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Tandskada, kroppsskada, övriga kostnader, sjukhusvistelse, invaliditet, dödsfall och kriste-

rapi. Viktigt att dokumentera skadan. 

Invaliditetsbeloppet har höjts från 200 000 till 250 000 kronor och dödsfallsbeloppet har 

höjts från 10 000 till 40 000 kronor. 

Diagnos 60+ 

Den försäkringen måste tecknas inom 6 månader från det man blivit medlem i PRO och 

före 75 års ålder. Försäkringen gäller t o m 85 års ålder. 

Den innehåller ett flertal canerformer, MS, parkinsons, psoriasisartrit, reumatoid artrit, 

schizofreni och sjukdomar i hjärnans kärl. 

Hemförsäkring 

Innehåller egendomsskydd som är beloppslöst, ansvarsförsäkring, rättsskydd, 5 timmars 

juridisk rådgivning, reseskydd i 60 dagar, hjälp vid ID-stöld dygnet runt, allrisk (drulle) på 

40 000 kr, överfallsskydd (viktigt att polisanmäla), bortaskydd på 80 000 kr, kontanter upp 

till 3 000 kr, låsbyte upp till 3 000 kr, krisförsäkring samt utökat stöldskydd. 

 

Man kan ringa 0771-190 001 för att få hjälp med att avvisa oriktiga pengakrav och radera 

oriktiga betalningsanmärkningar. 

 

Man är också berättigad till kostnadsfri rådgivning kring sparande.  

 

För ytterligare information och rådgivning www.folksam.se/pro, tel. kundservice 0771-

950 950. 

Daniel Björklund: daniel.bjorklund@folksam.se, 070-831 69 07. 

 

 

  Vid protokollet: 

 

 ………………………………….    ………………………………………  

 Elsy Johansson, sekreterare   Gertrud Nygren, ordförande      

 

 

 ……………………………………….  

 Ann-Marie Salomonsson, justerare           

 

 

 …………………………………..  ……………………………………. 

 Leif Åberg, justerare §§ 21-30  Pia Edblad, justerare, §§ 30-31 

 

 Byte av justerare sker under § 30, efter lunch 11.30-12.30   

  

http://www.folksam.se/pro
mailto:daniel.bjorklund@folksam.se

